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Goede avond iedereen 

Het feit dat ik hier sta, doet misschien vermoeden dat ik een lange, saaie speech zal houden, maar dat is in 
geen geval mijn bedoeling. 11 juli is immers geen dag van saaie politieke speeches, maar wel een dag om te 
feesten en te genieten! Ik beloof jullie dan ook niet langer dan strikt noodzakelijk te onderhouden. Want 
vanavond moet in de eerste plaats een echt volksfeest worden die al onze inwoners samenbrengt, jong en 
oud, 'oude' maar zeker ook 'nieuwe' Vlamingen die we recent in onze gemeente mochten verwelkomen en 
die ervoor gekozen hebben om mee aan het Herzele van morgen te bouwen. En afgelopen zondag hebben 
we tijdens ons feestmoment kunnen zien dat onze gemeente effectief nog steeds groeit. (Herzele telde 
zondag 17.457 inwoners).   
  
Vanavond herdenken we in de eerste plaats de Guldensporenslag, maar 11 juli is doorheen de eeuwen veel 
meer geworden dan de loutere herdenking van een historisch moment. Het is een symbolische dag, waarop 
we extra willen tonen dat wij fier zijn om niet enkel Herzelenaar, maar vooral ook Vlaming te zijn.  
 
Met deze dag stellen we ons enerzijds in verbinding met alle vorige generaties Vlamingen, die hier voor ons 
stonden: mensen die eeuwenlang moeizaam hebben gestreden om ons het Vlaanderen en het Herzele te 
geven waarin wij vandaag leven. Tegelijkertijd verbinden we ons echter ook met alle komende generaties; 
vandaar het belang om ons Vlaanderen, en ons Herzele te blijven koesteren. 
 
Door samenwerking en groepsgevoel is Vlaanderen geworden wat het nu is; een sterke gemeenschap 
waarin elk individu meetelt. Een gemeenschap is net mooi omdat verschillende mensen, verschillende 
karakters elkaar vinden, respecteren en samen werken aan een mooi resultaat. Samen sta je immers altijd 
sterker dan alleen. Mooie dingen ontstaan omdat mensen samenwerken, en zowel hun sterktes als hun 
zwaktes samenbrengen. Ook in Herzele is dat niet anders; aan mooie dingen geen gebrek.  
 
Kijk maar naar onze taal, het Nederlands. Het is net haar diversiteit, met haar vele dialecten, dat haar zo 
boeiend en krachtig maakt!  
 
Daarnaast hebben we ons waardevolle historisch erfgoed; onze burcht, onze kastelen, de motte… waarmee 
er permanent hulde wordt gebracht aan ons verleden.  
 
Tot slot denk ik ook aan de bloeiende werking van onze verenigingen, die er het beste bewijs van zijn dat 
we samen op ons best zijn! Het verenigingsleven, met al haar feesten en activiteiten is het beste antwoord 
op het individualisme in onze samenleving, dat nog altijd toeneemt. 
 
Ik kan zo nog talrijke voorbeelden geven, maar ik wil vandaag vooral een hulde brengen aan de schoonheid 
van Herzele, en vooral van ons Vlaanderen. Vlaanderen is er voor iedereen. 
Vandaag is het dan ook niet alleen het feest van de Vlaamse Gemeenschap, of het feest van het 
gemeentebestuur, het is zowel mijn feest als uw feest. Kortom, vandaag is het ONS feest! 
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